

خبر صحفي Press Release

Qatar Industrial Manufacturing Company announces the opening of Corniche Park Towers

Qatar Industrial Manufacturing Company, QIMC, announces the inauguration of its Corniche Park Towers, CPT, located in a unique and distinguished location on the Doha Corniche. Swissotel Group also announced the opening of its first hotel in Qatar, Swissotel, and its Swissotel Residences Park Towers Doha, located within the CPT project. The complete project is owned by Tarweej Real Estate Company, a subsidiary of QIMC.

The Swissotel complex includes a hotel comprises 342 modern rooms and suites with all the amenities and services, along with 121 luxurious residential units bearing the Swissotel brand.

His Excellency, Sheikh AbdulRahman Bin Mohamed Bin Jabor Al-Thani, Chairman of QIMC Board of Directors, stated that this project is part of the company's strategy to enhance its investment portfolio, increase the its real estate assets, and diversify sources of income, which will positively impact QIMC long-term profits and cash flows, and consequently shareholders' share of profits.

The project is also in line with Qatar National Vision 2030 to achieve sustainable development by building a strong and diversified economy capable of competing, contributing to the diversification of sources of income and consolidating Qatar's position as a distinguished global destination in the tourism sector.

It is worth mentioning that QIMC owns this land located in a prime site on the Doha Corniche and had planned to develop and utilize it as an investment project consisting of (a hotel, residential apartments, administrative offices), which will have an important impact on the company returns.

الشركة القطرية للصناعات التحويلية تعلن عن

افتتاح أبراج كورنيش بارك تاورز

تعلن الشركة القطرية للصناعات التحويلية عن افتتاح أبراج كورنيش بارك تاورز ، كما أعلنت مجموعة سويس أوتيل العالمية عن افتتاح أول فنادقها في قطر وهو سويس أوتيل وسويس أوتيل رزیدنسز بارك تاورز الدوحة والتي تمتلكه شركة ترويج العقارية وهي شركة مملوكة بالكامل للشركة القطرية للصناعات التحويلية .

ويضم الفندق 342 غرفة وجناحاً عصرياً إلى جانب 121 وحدة سكنية فاخرة تحمل علامة سويس أوتيل العالمية السويسرية في موقع متميز وفريد على كورنيش الدوحة .

وقد صرح سعادة الشيخ عبدالرحمن بن محمد بن جبر آل ثاني - رئيس مجلس الإدارة بأن هذا المشروع يأتي ضمن استراتيجية الشركة لتعزيز محفظة الشركة الاستثمارية وزيادة الأصول العقارية للشركة وتنويع مصادر الدخل الأمر الذي ينعكس بالإيجاب على أرباح الشركة على المدى الطويل وتدفقاتها النقدية وبالتالي حصة المساهمين من الأرباح .

كما يتماشى مع رؤية قطر 2030م لتحقيق التنمية المستدامة من خلال بناء اقتصاد قوى ومتنوع قادر على المنافسة ويسهم في تنوع مصادر الدخل وترسيخ مكانة قطر وجهة عالمية متميزة في قطاع السياحة لما تملكه من امكانيات التميز في هذا القطاع .

والجدير بالذكر أن الشركة القطرية للصناعات التحويلية تمتلك هذه الأرض بموقع متميز على كورنيش الدوحة والمقاروم عليها المشروع وقامت مؤخراً ببناء هذه الأرض والاستفادة منها واستغلالها كمشروع استثماري عبارة عن (فندق ، شقق سكنية ، مكاتب إدارية) والذي ينعكس بشكل أساسي على الشركة .